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Abstract (en)
A low-tension circuit breaker with a fixed and moveable contact piece furthermore has an arc extinguishing chamber which is fitted with arc
extinguishing plates (15), the longitudinal directions thereof being parallel to the contact opening direction, a V-shaped section facing the contact
point, and a multiplicity of small holes (15b) being provided as a cooling device for the arc gases and being averted from the V. This circuit breaker
design is used in particular for cooling and deionisation of switching gases, without requiring significant space for this purpose. <IMAGE>

Abstract (de)
Ein Niederspannungs-Leistungsschalter mit feststehendem und beweglichem Kontaktstück besitzt weiterhin eine Lichtbogenlöschkammer, die mit
Lichtbogenlöschplatten (15) ausgestattet ist, deren Längsrichtungen parallel zur Kontaktöffnungsrichtung liegen, wobei ein V-förmiger Ausschnitt der
Kontaktstelle zugewandt ist und dem V abgewandt eine Vielzahl von kleinen Löchern (15b) als Kühlvorrichtung für die Lichtbogengase vorgesehen
sind. Diese Schalterausführung dient insbesondere der Kühlung und Deionisation der Schaltgase, ohne hierzu einen erheblichen Raum zu
benötigen.
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